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Prvá písomná zmienka o obci 
sa spomína v listine kráľa Bélu 
IV. r. 1248. Prvý kostol bol 
pravdepodobne postavený, 
keď sa obec stala majetkom 
ostrihomnskej kapituly v 15. 
storočí. Prvý písomný záznam o 
kostole je z roku 1715. Namiesto 
starého schátralého kostola sa 
postavil nový drevený v r. 1741, 
ktorý v r. 1796 zhorel do tla. 

Svätý Urban bol pápež a mučeník. 
Za pápeža bol zvolený v roku 
222, za vlády cisára Alexandra. 
Pápežom bol osem rokov. Podľa 
starých tradícií sa uvádza, že do 
Cirkvi priviedol veľa pohanov, 
medzi ktorými bol aj manžel 
sv. Cecílie a jeho brat. Zomrel 
mučeníckou smrťou v roku 230. Je 
pochovaný na Coemeteriumskom 
Praetextatinskom cintoríne, 
kde sa našla náhrobná doska s 
jeho menom vyrytým veľkými 
gréckymi písmenami. Stal 
sa obľúbeným patrónom 
vinohradníkov. Legenda 
hovorí, že Urban sa ukryl pred 

prenasledovateľmi vo vinici 
a tá mu napokon zachránila 
život. Vo vinohradníckych 
oblastiach Slovenska patrí 25. 
máj k významným sviatkom. 
Vinohradníci si uctievajú  tohto 
patróna a v mnohých obciach sú 
na jeho počesť postavené kaplnky. 
Aj v Čechynciach patrí posledná 
májová nedeľa k oslavám Svätého 
Urbana - patróna vinohradníkov 
vo vinohrade. Tu sa konajú  
pobožnosti pri soche sv. Urbana. 
Ľudia ho prosia  o pomoc vo 
viniciach a o dobrú úrodu.

Silvia Vargová

Okamžite sa začalo so stavbou 
nového kostola a v r. 1798 bol 
nový kostol vysvätený biskupom 
Štefanom Gosztonyim. 
Hlavný oltár má ústredný obraz 
Krstu Krista z r. 1914 od maliara 
Juharyho z Nitry. Patrónom 
nášho kostola je Ján Krstiteľ. Na 
počesť jeho narodenín sa v našej 
obci Čechynce konajú hodové 
slávnosti. Kostol bol v r. 1928-

33 rozšírený o dve krídla pred 
oltárom a sakristiou. 
Fresky na klenbách boli 
namaľované v r. 1949 a obnovené 
v r. 1974 maliarom Františkom 
Szorádom zo Žirian z príspevkov 
Ľudovíta Nagya,  jeho manželky 
Emerencie rod. Hajdúovej a z 
príspevkov veriacich. V r. 1970 
bola vykonaná oprava kostola 
celkovou omietkou brizolitom 
a bol zväčšený chór pod 
vedením kňaza Štefana Michala 
Dobrovodského a kostolníka 
Ľudovíta Kluku. V r. 2004 boli 
obnovené všetky maľby v 
interiéri kostola maliarom 
Emilom Földešim z Čechyniec. 
V máji 2006 boli zahájené 
práce na celkovej rekonštrukcii 
strechy kostola, výmena škridle 
za medenú krytinu a vonkajšia 
maľba  celého kostola. 5. 
júna 2006 bol daný dolu kríž, 
v ktorom sa našla pamätná 
listina - „EMLÉKLAP“, ktorú sme 
vrátili späť v stave v akom sa 
nachádzala. 

Silvia Vargová

Čechynský kostol

Patrón vinohradníkov
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Vážení čitatelia, občania 
obce Čechynce!

Máte v rukách ďalšie, už 
vynovené číslo Čechynského 
spravodaja, novín samosprávy 
obce. Samospráva obce a 

redakčná rada dlho uvažovala 
o zmene štýlu, formy, 
periodicity vydávania tohto 
časopisu, a po dohode došlo 
k týmto zmenám, ktoré vidíte 
na vlastné oči. Pravidelným 
vydávaním časopisu chceme i 
naďalej zvýšiť informovanosť 
Vás, občanov o zámeroch, 
cieľoch a výsledkoch práce 
obecnej samosprávy pri 
organizovaní spoločenských 
podujatí v oblasti kultúry a 
športu v našej obci.

 Priestor v časopise samozrejme 
dostanú aj organizácie 
pôsobiace na území našej 
obce. Pokračujeme v 
skromnejšom rozsahu, ale ak 

sa v budúcnosti ukáže potreba 
rozšírenia časopisu, budeme 
na to reagovať. Verím, že 
Čechynský spravodaj bude pre 
vás občanov obce z hľadiska 
informácií prínosom, a naplní 
sa ním vydavateľský zámer 
samosprávy obce Čechynce.

Róbert Kupeček
starosta obce Čechynce

Počet obyvateľov našej obce k  30. júnu 2015 dosiahol počet 1124

Jubilanti v  decembri 2014
50 roční                       
Kobza František
Száraz Alexander

70 roční 
Kupečeková Mária
Polin Ľudovít

80 roční 
Čámpaiová Rozália

Jubilanti január – jún 2015
50 roční 
Antal Štefan
Ballová Emília
Csámpaiová Anastázia
Csámpaiová Eva
Mgr. Jandurová Daniela
Kluková Helena
Vargová Judita

60 roční 
Berkeš Zoltán
Michalička Jozef
Patay Jozef
Plevková Terézia
Pócsik Štefan
Zaťková Mária

70 roční 
Brindza Ladislav
Csámpai Alexander
Csámpai Pavol
Lisziová Anna
Pócsik Benedikt
Póčiková Veronika

Oslávencom blahoželáme a 
prajeme im veľa zdravia a šťastia!

V mesiaci december 2014 
prišiel na svet
Štefánik Oliver

V mesiacoch január – jún 
2015 prišli na svet
Rákoczyová Alica
Bárczyová Nikola   
Rodičom a bábätkám 
blahoželáme!

V mesiacoch január – jún 
2015 nás opustili
Némethová Monika 
Nosák Tibor
Mikleová Rozália
Csámpaiová Alžbeta

Pozostalým vyjadrujeme 
úprimnú sústrasť!
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Zo života tanečného súboru Szél fújja pántlikám

Galéria JURTA oslávila piate výročie svojho založenia

Rok 2015 priniesol významný 
pokrok  v rozvoji detského 
folklórneho súboru. Zúčastnili 
sme sa na mnohých vystúpeniach 
a tanečných podujatiach 
usporiadaných organizáciou 
Csemadok.

Na jar sme sa naučili novú 
choreografiu, s ktorou 
sme prvýkrát vystúpili pri 
príležitosti osláv Svätého Juraja 
usporiadaných na Pažiti vedľa 
kostola.

Pri stavaní mája sme ozdobili 
veniec a tanečným vystúpením 
sme spestrili kultúrny program.
V súčasnosti nacvičujeme nový 
tanec, pretože sme dostali 
množstvo pozvaní na letné 
vystúpenia. Našu obec budeme 

Galéria JURTA bola otvorená 
vďaka Ottovi Csámpaiovi a jeho 
rodine 25. apríla 2010 s cieľom, 
aby pri prezentovaní spôsobu 
života našich predkov, oživila 
kultúrny život v obci a predstavila 
naše národné hodnoty. Jurta je 
postavená z pôvodného materiálu 
dovezeného z Kazachstanu. 

Medzi naše hlavné aktivity patrí 
organizovanie výstav umelcov 
Karpatskej kotliny, populárno-
historické prednášky, práca s 
deťmi, spomienkové podujatia. 
Z každoročných väčších podujatí 
majú dve osobitný význam: vo 
februári valentínska ochutnávka 
vína na počesť básnika Bálinta 

reprezentovať vo Veľkom Kýri, 
Nových Zámkoch, Pohraniciach, 
Kolíňanoch, Jelenci, Dolných 
Obdokovciach a Budapešti. Z 
dôvodu nedostatku finančných 
prostriedkov sme museli zrušiť 

ďalšie vystúpenia v Maďarsku. 
Na 22. augusta 2015 
pripravujeme tanečný dom u 
nás v obci ako rozlúčku s letom.

Angelika Kurcsová

Balassiho, a v apríli zábavné 
popoludnie na počesť sv. Juraja. 
Povesť týchto dvoch podujatí už 
prekročila hranice obce, veď sa na 
nich zúčastňujú záujemcovia aj zo 
širšieho okolia. Aj samotná jurta sa 
už ukázala ako malá pre taký veľký 
počet záujemcov, a preto sme už 
svätojurajské popoludnie museli 
zorganizovať mimo jej priestorov. 
Počas nášho pôsobenia sme 
zorganizovali osem výstav, 
predstavenie štyroch knižných 
publikácií a dvadsaťpäť prednášok 
s historickou tematikou. Za 
uplynulých päť rokov sme v tomto 
starodávnom obydlí privítali 
tisíctristo návštevníkov z ôsmych 
krajín, vrátane Fínska a Španielska.

Ottó Csámpai
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Pozdrav vinohradníkov

Poľovnícke združenie Lúky Čechynce

Touto cestou Vás s radosťou 
informujeme o vzniku nového 
Občianskeho združenia 
Vinohradnícky spolok Čechynce, 
ktorý bol založený už pred 29 
rokmi ale poznali sme ho ako 
záhradkársku organizáciu. 
Cieľom organizácie VSČ je 
všestranná podpora a propagácia 
malých vinohradníkov a vinárov 
na miestnej úrovni, zjednotenie 
pestovateľov hrozna, 
výrobcov vína a majiteľov 
viníc, starostlivosť o odborný 
rast vinohradníkov a vinárov, 
spolupráca s vinohradníckymi a 
vinárskymi spolkami na území 
SR. Rovnako máme veľký záujem 

Poľovné združenie Lúky 
Čechynce bolo založené v 
roku 1908. Má osem členov, 
ktorí sa aktívne zúčastňujú na 
starostlivosti o drobnú zver 
v našom rajóne. Budujeme 
krmelce, posedy a napájačky na 
vodu. Organizujeme spoločné 
poľovačky ako aj výstavy trofejí.

V spolupráci s obecným úradom 
v Čechynciach organizujeme 
rôzne kultúrne a spoločenské 
podujatia.  Prispievame 
poľovnými surovinami na 

rôzne akcie, ktoré sú na území 
obce organizované. Obecné 
oslavy, oslava dňa detí, súťaž vo 
varení gulášu na ktorej sme sa 
zúčastnili aj súťažne.

Členovia poľovného združenia:
Predseda: Száraz Vendelín
Tajomník: Nagy František
Hospodár: Danóczi Karol
Člen výboru: Berkeš Zoltán ml.
Člen výboru: Berkeš Zoltán st.

Ostatní členovia: Zaťko Ján, 
Nagy Marián, Száraz Tomáš

ochraňovať a tvoriť životné 
prostredie v záujme zachovania 
tradičnej krajiny čechynských 
vinohradov, ktoré si to pre svoju 
krásu určite zaslúžia.
Podieľame sa pravidelne na 
organizovaní výstavy vín, 
odborných prednášok, zájazdov 
s odbornou tematikou a iných 
špecifických podujatí. Vznikom 
OZ by sme sa radi podieľali 
aj na príprave a realizácii 
minigrantových projektov a 
projektov regionálneho rozvoja.
Tohto roku sme zorganizovali 
29. ročník výstavy vín spojenú 
s verejnou degustáciou. 
Cieľom tohto podujatia je 
hlavne prispieť k zvýšeniu 
kvality dorábaných vín. Každý 
návštevník má možnosť 
ochutnať vystavované vína ako 
našich, tak aj vinohradníkov 
celého podzoborského regiónu 
a porovnať kvalitu a krásu 
vystavovaných vín. Na tomto 
ročníku napriek tomu, že minulý 

rok bol veľmi nepriaznivý pre 
vinárov,  bolo 148 vzoriek 
vystavených vín. Chceme vyzvať 

všetkých pestovateľov hrozna 
a výrobcov domácich vín z 
našej obce aby prišli medzi nás, 
zúčastňovali sa podujatí ktoré 
organizujeme a tak sa pričinili 
o rozšírenie vystavených vín 
v budúcnosti v našej obci a 
porovnali svoje s iným, čo je 
určite na prospech každého 
zo zúčastnených. V jesennom 
období budeme organizovať 
tematický zájazd a odborné 
prednášky s vinohradníckou a 
záhradkárskou tematikou.  

Vendelín Száraz

Ďalším členom nášho 
združenia bol Mészaroš Jozef, 
ktorý zomrel vo veku 75 rokov. 
Dlhé roky bol hospodárom 
v našom združení. Česť jeho 
pamiatke.
                                                                                                                                                      

         František Nagy
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Tradičný karneval v Čechynciach

Stolný tenis

Keď sme začali pred štyrmi 
rokmi s priateľmi pripravovať 
prvý karneval, ani vo sne 
by nám nenapadlo, že v 

Dňa 7. 3. 2015 sa uskutočnil 
už 6. ročník stolnotenisového 
turnaja v Čechynciach. Z roka 
na rok je viac súťažiacich, tento 
rok sa na turnaji zúčastnilo 16 
hráčov. Turnaj trval  od obeda 
do neskorej večernej hodiny. 

Výsledky 
1. miesto: Stanislav Németh,
2. miesto: Richard Németh,
3. miesto: Kristán Maťko. 

Po vyhlásení špeciálnej ceny, 
ktorú tento rok  získal najstarší 
hráč - Jozef Maťko, sa konala 
zábava takmer do rána. Hlavní 
organizátori Stanislav Németh 
a Jozef Plevka  sa chcú aj touto 

cestou poďakovať všetkým 
sponzorom, hlavne súťažiacim. 
Už teraz sa tešia na budúci 
ročník, ktorý snáď prinesie ešte 

viac hráčov, sponzorov a možno 
pribudne aj nová kategória.   
  

Magdaléna Plevková

budúcnosti bude o túto akciu 
taký záujem. Tento rok, 14. 
februára, na Valentína sme sa 
zišli za rekordnej účasti takmer 

sto ľudí. A to skoro všetci mali 
ešte aj krásne kostýmy. Dúfam, 
že sme sa spolu dobre zabavili. 
Najviac však srdečne ďakujeme 
všetkým, ktorí prejavili svoju 
dobročinnosť. 

Vyzbierali sme pre malých, 
mladých a talentovaných 
futbalistov z Čechyniec bez 
pár drobných 250 eur. Srdečná 
vďaka patrí tiež všetkým, ktorí 
prispeli peknými darčekmi do 
našej bezplatnej tomboly. Na 
budúci rok ste opäť srdečne 
vítaní!

Jana Süttöová
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Dobrá hudba + Čechynce = Individum

Čo vás viedlo k založeniu 
kapely?
Slimák pred skúšobňou nás 
zaviedol pri dvere a povedal 
nám: Založte si kapelu!. Ale 
taktiež sme mali vzťah k hudbe 
už od malička. 

Ako vznikol názov kapely?  
Názov Individum vznikol 
pri rozhovore o neznámom 
indivíduu, ktoré spomenul 
Robo už z neznámych dôvodov 
a tak sme sa pomenovali 
INDIVIDUM.

Koľko členov má kapela a 
kedy vznikla?
Kapela vznikla v marci 2012 
a momentálne má 4 členov. 
Robo Jarek, Jakub Šimjak, 
Marcel Németh, Norbert Maťko 
a slimák náš amulet 

Aký štýl hudby hráte?
Hráme niečo ako Funk-Rock.

Kto je frontman kapely ? 
Slimák.

Koľko vlastných piesní máte?
Prestali sme to rátať keď sme 
ich začali rušiť po dokončení, 

ale zverejnených na albume 
bude trinásť.
Kedy si budeme môcť kúpiť 
váš prvý album?
Ak sa všetko podarí, tak v lete.
Kto je autorom vašich pesničiek?
Väčšinu textov píše Noro s 
Robom a hudbu Marcel s 
Jakubom

Kde vás môžeme počut?
Vypočuť a vyhľadať sa nás dá 
na Youtube a bandzone.cz, 
a samozrejme Facebook, no 
veríme že čoskoro aj inde.

Ako často vystupujete?
Nastupujeme častejšie 
ako vystupujeme, ale je to 
individuálne.

Kde bol váš najlepší 
koncert na ktorý najradšej 
spomínate?
Najradšej spomíname na 
Český festival Slušovice kde 
sme cestovali pol dňa a potom 
vystúpili akurát tak z autobusu 
a na stage sme sa kvôli 
organizátorovi nedostali. Ale 
bol to pekný výlet.

Kde by ste chceli vystupovať? 

Radi by sme si zahrali na 
slnečnej pláži.
Na akom exotickom mieste 
by ste chceli koncertovať?
Na medzinárodnej vesmírnej 
stanici v beztiažovom stave.

Aké špeciálne požiadavky 
by ste mali keby ste mali 
veľký koncert ? Masážny 
sprchový kút s rádiom na USB, 
vrhač tieňu, pod bicie perzský 
koberec z Číny a jahody (pre 
Slimáka). 

Aký je váš najväčší sen?
Mať fanúšikov po celom svete.
Sú členovia kapely zadaní?
Tak pol na pol.

Aké tipy dievčat sa vám 
páčia?
Každá žena má čo ponúknuť 
Robovi, Norovi inklinujú 
prísnejšie typy s výraznejším 
obočím, Marcelovi Marika 
a Jakub hľadá dievčatám v 
očiach vesmírny prach.

Odkaz pre čitateľov.....
Čitateľom by sme chceli odkázať 
aby boli pozitívne naladení a 
rozdávali radosť okolo seba.



najzaujímavejšie výrobky.  
PLAVECKÝ VÝCVIK

 Uskutočnil sa v apríli, kedy 
prihlásení žiaci v popoludňajších 
hodinách pravidelne v sprievode 
pedagógov navštevovali mestský 
kúpeľ v Nitre, kde pod vedením 
kvalifikovaných inštruktorov 
prebiehal samotný výcvik. 
Niektorí sa viditeľne zdokonalili 
a iní sa učili plávaniu od začiatku. 
Na konci výcviku prebehlo 
testovanie, vyhodnotenie s 
odmenami a diplomami.

BRIGÁDA KU DŇU ZEME

 22. apríl, ktorý je Dňom 
Zeme, bol výzvou aj pre žiakov a 
zamestnancov školy. V tento deň 
sa rozhodli prispieť k úprave a 
skrášleniu blízkeho okolia školy. 
Zbierali odpadky, vytrhávali 
trsy trávy, hrabali a zametali 
chodníky. Všetkých tešil pocit 
z dobre vykonanej práce a z 
krajšieho životného prostredia.

DEŇ MATIEK

 Tak ako každý rok aj 
tohtoročnú druhú májovú 
nedeľu vystúpili deti s kultúrnym 
programom, pre svoje mamičky 
a babičky, uvili pre ne pestrú 
kyticu z piesní, básní, divadielka, 
rozprávok a tancov.

SLÁVIK SLOVENSKA 2015 

 Žiačky Natália Görögová 
a Soňa Kluková boli víťazkami 
školského kola v súťaži v speve 
ľudových piesní, postúpili do 
okresného kola, kde nás úspešne 
reprezentovali. Boli oblečené 
v ľudových krojoch z nášho 
regiónu .

OLYMPIJSKÉ FESTIVALY 
SLOVENSKA

 Toto podujatie bolo 
oslavou športu a pohybu. 

V jeho úvode bola žiakom 
priblížená história Olympiády 
a jej symboly – oheň,vlajka s 
piatimi kruhmi a bohyňa Niké. 
Potom bol zapálený olympijský 
oheň, vztýčená vlajka a začalo 
samotné športové zápolenie v 
tradičných i menej tradičných 
športových disciplínach. Tak ako 
na skutočnej olympiáde aj tu 
boli najlepší športovci odmenení 
medailami s bohyňou Niké.

DEŇ DETÍ

 Začal sa na školskom 
dvore súťažou v kresbe na 
asfalt, potom prišiel čas na 
občerstvenie a ďalšie súťažné 
atrakcie. V závere si deti zaslúžili 
čas na relax  a piknik v prírode.     

KONCOROČNÉ AKTIVITY ZŠ 
ČECHYNCE

 V termíne od 8. júna 2015 
do 12. júna 2015 sa 18 žiakov 
školy s dvoma p. učiteľkami 
zúčastnilo pobytu v škole prírody 
v Tatranskej Lomnici v hoteli 
Tatranec. Absolvovali množstvo 
turistických aktivít vrátane 
turistickej vychádzky do okolia 
Štrbského plesa a k známym 
vodopádom Studeného 

potoka. Prezreli si mestečko 
Tatranská Lomnica a Starý 
Smokovec. V hotelovom objekte 
si mohli zaskákať na veľkom 
nafukovacom hrade. Zapojili sa 
do stavania „Noemovej archy“ 
a do hľadania pokladu, či do 
množstva športových aktivít. 
Nechýbal ani vedomostný kvíz o 
prírode, či obľúbená súťaž o miss 
aj mistera. Cestou sa zastavili 
v prírodnom skanzene vo 
Vlkolínci, kde sa dozvedeli veľa 
zaujímavého o živote dedinských 
ľudí v minulosti. Každé z detí 
si z tohto pobytu odnieslo 
okrem nakúpených suvenírov aj 
nezabudnuteľné zážitky.

 Na koncoročný školský 
výlet sme cestovali na neďaleký 
DD ranč. Deti tu najprv vzhliadli 
ukážky z výcviku koní, potom si aj 
sami vyskúšali jazdu na koníkoch. 
Zaujímavá bola  ukážka dojenia 
kozičiek, odvážlivci si túto činnosť 
vyskúšali. Prezreli sme si konský 
cintorín, jazierko, konské stajne. 
Zlákali nás aj mnohopočetné 
detské atrakcie, ako strieľanie z 
luku, točenie obručou, hádzanie 
šípok alebo mikádo. Na poludnie 
nás osviežil letný dážď, ale dobrú 
náladu z pekného výletu nám 
nepokazil.

Adriana Vetríková
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ZO ŽIVOTA NAŠEJ ŠKOLY

 Školský rok 2014/2015 
sa skončil.  Okrem plnenia 
základného poslania našej školy, 
čo je výchova a vzdelávanie 
detí, sme sa zapojili do 
množstva súťaží, prezentácií a 
projektov. Zrealizovali sme veľa 
zaujímavých akcií či už školských 
alebo mimoškolských.

 Od februára 2015 nastali 
personálne zmeny v kolektíve 
pedagógov ZŠ Čechynce. Pani 
učiteľka Dana Pénzešová odišla 
do dôchodku a na jej miesto 
nastúpila pracovať pani učiteľka 

Erika Brindzová. Vychovávateľka 
ŠKD Erika Pócsiková prešla na 
miesto do MŠ a na jej pozíciu 
nastúpila Klaudia Hegelyová.

 V mesiaci február sa 
žiaci školy zapojili hneď do 
niekoľkých súťaží: Recitačné 
súťaž Hviezdoslavov Kubín – 
okresné kolo (3. miesto žiačka 
Alexandra Šubová), recitačná 
súťaž Tompa Mihály  okresné 
kolo ( 1. miesto žiačka Noémi 
Csámpai), matematická 
Pytagoriáda, kde do okresného 

kola postúpili dvaja žiaci.

    Priebežne počas celého 
2. polroka sa zapájame do 
výtvarných a literárnych 
súťaží, napríklad  Svet fantázie, 
Svätoplukovo kráľovstvo 
ožíva – tu sa orientovala 
pozornosť detí na zaujímavé 
medzníky našej histórie. Cieľom 
výtvarnej súťaže Náš svet, naša 
dôstojnosť, naša budúcnosť 
bolo motivovať žiakov, aby 
o svete a o svojom mieste v 
ňom premýšľali v globálnych 
súvislostiach. Ako deti vnímajú 
svoju obec, odprezentovali 
v súťaži Moja dedina. Svoju 
fantáziu zasa mohli predviesť 
vo výtvarno-fotografickej súťaži 
Maľujeme s Primalexom, kde 
sme si vybrali súťažnú tému 
Vodný svet fantázie. Svoj názor 
na bezpečnosť internetu deti 
vyjadrili  literárno–výtvarnou 
formou v grantovom programe 
Bezpečné školy. Mesiac marec 
sa niesol v znamení kultúrnych 
aktivít. Predstavenie do našej 
školy prišlo zahrať divadielko 
Dúha, navštívil nás ľudový 
umelec z Očovej, boli sme na 
divadelnom predstavení Ferdo 
Mravec v DAB Nitra a zavítalo 
medzi nás Detské pojazdné 
dopravné ihrisko.

SÚŤAŽ KU DŇU ZEME

     Starší žiaci na hodinách 
pracovného vyučovania 
vytvorili zaujímavý “Skanzen“ z 
rôznych odpadových materiálov 
z dreva alebo kartónu. 
Tento výtvor sme poslali 
do Detského technického 
múzea do Bratislavy, kde budú 
súťažné exponáty vystavené 
do októbra a budú oceňované 
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Deň detí v Čechynciach

Občianske združenie PRO CHEG

Tradične sa oslava dňa detí 
konala na miestnom futbalovom 
ihrisku. Pripravili sme pre deti 
množstvo atrakcií, aby si tento 
deň užili. Pre najmenšie deti 
sme zabezpečili skákací  hrad 
a športové hry. Väčšie deti 
mali za úlohu pomocou indícii 
zistiť názov najobľúbenejšej 
rozprávkovej postavičky 
námorníčky, ktorá pricestovala 
z ďalekej krajiny do našej obce. 
Tancovala sa Zumba, ktorú viedla 
skúsená inštruktorka Kristína 
Olejárová.  Angelika Kurcsová 
pripravila pre deti súťaže v 
jedení koláča bez rúk, hľadanie 
mincí v múke, preťahovanie 
lanom, hral sa aj futbalový zápas 
detičky a dospeláci.  Hlavným 
programom boli ukážky bojov 
Československej ľudovej 
armády, ktorý zabezpečil Peter 
Andel. Mali sme možnosť vidieť 
aj počuť  ako sa kedysi bojovalo. 
Deti aj dospelí mali možnosť 
vyskúšať si streľbu z vojenských 
zbraní. V kultúrnom dome bola 
pripravená výstava vojenskej 
techniky. Miestny poľovnícky 

PRO CHEG - je občianske 
združenie v Čechynciach,ktoré 
bolo založené dňa 13.8.2010. 
Takmer päť rokov sa toto 
združenie nezapájalo a vlastne 
nevykazovalo žiadnu činnosť, 
na základe toho sa  dňa 
12.3.2015 pristúpilo k menšej 
reorganizácii. Boli prijatí noví 
členovia. Valné zhromaždenie 
zvolilo predsedu (Magdaléna 
Plevková), podpredsedu 
(Andrea Vargová), tajomníka 
(Andrej Kupecsek) hospodára 
(Stanislav Németh), ďalej 
zvolilo správnu radu v zložení: 
M.Plevková, A.Vargová, 
A.Kurcsová, A. Kupecsek, 

spolok pripravil pre deti ukážku 
poľovných zbraní ako aj streľbu 
na terč. Za všetky atrakcie 
získavali indície k zisteniu 
najobľúbenejšej rozprávkovej 
postavičky. Bola to pre nich 
hračka z indícii, ktoré obsahovali 
písmenká, poskladali meno 
Šípková Ruženka. Za odmenu 
im Ruženka odovzdala ceny 
v podobe sladkostí. Počas 

I. Meszároš, S. Németh a 
M. Maťková, ktorá je aj 
zapisovateľkou združenia. 

Okrem správnej rady sa 
volila aj dozorná rada ktorej 
členmi sú predsedníčka Mgr. 
M. Hajduová, členovia E. 
Pócsiková a F. Nagy. Poslanie 
a ciele OZ sú: pomoc obci 
Čechynce a jej orgánom 
pri rozvoji, pri integrácii do 
EÚ, pomoc pri znižovaní 
nezamestnanosti obce, 
vzdelávanie, výchova a rozvoj 
telesnej kultúry  a športu, 
prezentácia duchovných, 
kultúrnych a folklórnych 

celého poobedia nám DJ 
Arthur spríjemňoval pobyt 
hudbou. Občerstvenie nám 
pripravili mamičky v spolupráci 
s miestnou organizáciou PRO 
CHEG. Ďakujeme všetkým, ktorí 
podali pomocnú ruku a hlavne 
ďakujeme sponzorom za ich 
finančnú podporu.
                                                                                                                                                      

        Andrea Vargová

tradícií a hodnôt. Jeden malý 
krok tento rok sme absolvovali 
a to pomoc pri organizácii 
osláv dňa detí a ďalší krok by 
sme uvítali od Vás občanov 
Čechyniec o rok. V roku 2016 
môžete venovať 2 percentá 
z dane pre naše občianske 
združenie. 

A na záver, prečo sa voláme 
PRO CHEG? Slovo PRO je z 
latinského slova a znamená 
PRE,CHEG je názov našej obce 
z roku 1248, PRO CHEG-PRE 
ČECHYNCE.                 
                                                                                                                                                     

Magdaléna Plevková
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Zo života škôlky

súbor básní, piesní a dramatizáciu 
rozprávky POD HRÍBOM spojené 
s tancom a hudbou. Vystúpenie 
sa všetkým veľmi páčilo.

 Deti sa najviac tešili na 
návštevu na Vinckovom dvore. 
Spoznali život na farme, kde 
žijú zvieratká a čím sa kŕmia. Na 
vlastné oči videli živé prasiatka, 
kačičky, kravu, teliatko, koníky, 
ktoré si mohli pohladkať. Na 
lúke videli ako sa pasú poníky  a 
kozičky s capkom. Z tejto exkurzie 
si odniesli bohaté skúsenosti. 

 V júni sme sa tešili s deťmi 
na turistickú vychádzku do 
vzdialenejšieho okolia obce pri 
hrádzu. Po ceste deti pozorovali 
živú prírodu – chrobáčiky, 

 Súčasťou výchovno-
vzdelávacej činnosti našej 
materskej školy sú aj rôzne iné 
formy práce s deťmi - aktivity, 
ktoré obohacujú edukačnú 
činnosť a spestrujú pobyt detí 
v MŠ. Tieto aktivity sa prelínajú 
počas celého školského roka, sú 
rozdelené podľa ročných období.

 Vo februári sme mali 
karneval, kde sa deti prezliekli 
do rôznych originálnych masiek 
a rozprávkových bytostí.  Bolo 
spoločné predvádzanie a 
predstavenie masiek, spoločný 
tanec, súťaže a na záver sa 
vyhodnotili najkrajšie masky. 
Všetky deti boli odmenené 
a karneval sme dokončili 
diskotékou.

 Naša škôlka sa zapája 
do rôznych výtvarných súťaží.  
Ako napríklad VESMÍR OČAMI 
DETÍ,  kde sme poslali niekoľko  
pekných prác.

 Pred Veľkou nocou sme 
organizovali VEĽKONOČNÉ 
TVORIVÉ DIELNE, kde deti 
prejavili svoje zručnosti a bohatú 
fantáziu. S týmito originálnymi 
prácami sme vyzdobili priestory 
tried a chodby.

 K sviatku DŇU MATIEK  
sme pre mamičky a rodinných 
príslušníkov pripravili s deťmi 
literárno - dramatické pásmo - 

včielky, lienky, lúčne kvety, ktoré 
poznali, aj pomenovali. V diaľke 
deti videli panorámu mesta 
Nitra a jeho najvyšší vrch Zobor. 
Najviac sa tešili na piknik v tráve, 
kde zjedli svoje bohaté zásoby 
jedla . Z výletu mali bohaté 
zážitky, ktoré doma všetkým 
porozprávali.

 Cez OÚ Čechynce sme 
sa zapojili do projektu: MOJA 
DEDINA -  AKO JU VIDÍM  JA. Na 
súťaž sme poslali tri práce.

 Deti radi súťažia a tým 
sa u nich zlepšuje celková 
fyzická kondícia a zdatnosť. 
Preto sme pre deti na DEŇ DETÍ  
na školskom dvore pripravili 
športové súťaže a aktivity: 
triafanie na terč, kotúľanie lopty, 
hádzanie na cieľ, ťahanie lana a 
rôzne iné disciplíny.

 Na záver školského roka 
sme sa slávnostne rozlúčili 
s predškolákmi. Navštívili 
základnú školu, svoju triedu 
a svoju budúcu pani učiteľku. 
Najväčším zadosťučinením pre 
nás je,  že deti chodia do našej 
škôlky s radosťou.

Elena Kačírová 



IUVEN Cup

Zumba v Čechynciach
posilnenie srdca, zlepšenie 
držania tela, zvýšenie ohybnosti, 
zníženie stresu a mnohé ďalšie. 

A nielen to. Zumba® prináša 
aj nové priateľstvá, pozitívnu 
energiu, sebavedomie a dobrý 
pocit zo seba samého. 
Cvičíme každú stredu o 19:00 v 
kultúrnom dome.

Zumba® Kids a Zumba® Kids jr. 
Existujú programy spoločnosti 
ZUMBA Fitness, LLC. Piesne, 
choreografie a spôsob výučby sú 
špeciálne navrhnuté pre deti vo 
veku od 4 do 12 rokov. 
Cieľom Zumba® Kids a Zumba® 
Kids jr. je rozvinúť zdravý životný 
štýl a včleniť do života detí 
pohyb, nielen ako lekciu, ktorú 
navštevujú raz za týždeň.
Rozvoj zdravého životného 
štýlu zahŕňa naučiť sa: vedenie, 
rešpekt, tímovú prácu, hrdosť, 

sebadôveru, zodpovednosť.
Pri tanci sa taktiež rozvíja 
koordinácia, rovnováha, 
disciplína, pamäť a kreativita. 

Súčasťou každej Zumba® Kids 
a Zumba® Kids jr. hodiny je 
výučba základných krokov 
tancov, z ktorých pozostáva 
Zumba®, učenie sa choreografií a 
tanečné hry na rozvoj a učenie sa 
vedeniu, rešpektu, improvizácie, 
priestorových variácií tak, aby 
bolo cvičenie zábavné, plné 
energie, nových vedomostí  a 
vzrušenia. 

Začiatkom školského roku 
2015/2016 plánujeme aj v našej 
obci otvoriť kurz Zumba® Kids a 
Zumba® Kids jr., ktorý povedie 
skúsená inštruktoka.
www.kristnao.zumba.com

Kristína Olejárová

Zumba® je tanečné fitness 
cvičenie inšpirované 
latinskoamerickou hudbou, ktoré 
využíva aj medzinárodné tanečné 
pohyby a hudbu a vytvára tak 
dynamický, zábavný, veselý a 
účinný fitness systém. 

Využíva tance: salsa, reaggaeton, 
merengue, cumbia, flamenco, 
hip – hop, cha – cha, samba, 
calypso, belly dance a mnohé 
ďalšie. Každá hodina je pestrou 
zmesou viacerých tanečných 
rytmov. Hodiny Zumba® zvládnu 
tanečníci, ale aj ľudia bez 
predchádzajúcich tanečných 
skúseností. 
Zumba® kombinuje rýchle a 
pomalé rytmy a dosahuje tak 
vyváženú kombináciu kardio 
cvičenia a posilňovania svalstva.

Výsledkom je účinné spaľovanie 
tuku, tvarovanie svalov, 

priebehu dňa boli pre deti 
pripravené výtvarné dielne, 
maľovanie na tvár a jazda na 
poníkoch. Občerstvenie bolo 
zabezpečené a o dobrú náladu 
sa postaral malý DJ Arthur 
Čery.

IUVEN ďakuje všetkým 
družstvám, ktorí sa zúčastnili 
na podujatí a zároveň ďakuje 
sponzorom a tým, ktorí  
pomáhali počas podujatia.

Márk Varga
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6. júna 2015 sa na futbalovom 
ihrisku v Čechynciach 
uskutočnil futbalový turnaj 
IUVEN Cup. Medzi sebou 
súťažili  mužstvá IUVEN Nitra, 
IUVEN Bratislava, MOST-HÍD 
Nitra, MOST-HÍD Bratislava, 
starí páni z Čechyniec a 
futbalové mužstvo z družobnej 
obce Vilonya.

Turnaj sa skončil víťazstvom 
mužstva MOST-HÍD Nitra. 
Ceny pre najlepšieho hráča, 
brankára a strelca venovali 
starosta obce Čechynce - 
Róbert Kupeček, predseda 
strany MOST-HÍD - Béla Bugár 
a republikový predseda 
mládežníckej organizácie 
IUVEN – Peter Morvay. V 
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Remeslo má zlaté dno

IUVEN – zber vrchnákov

stretnutiach sme mali možnosť 
naučiť sa pliesť veľkonočné 
korbáče, maľovať vajíčka 
cibuľovou technikou, vyrábať 
šperky a ozdoby z drôtu a 
pripraviť si z koráliek a drôtikov 
krásne stromčeky šťastia. Na 
jeseň nás ešte čaká maľovanie 
na hodváb, výroba náramku 
priateľstva  a v predvianočnom 

Mládežnícka organizácia 
IUVEN začala vlani na jeseň so 
zberom umelých vrchnákov. 
Do projektu sa zapojili 
jednotlivci, ale aj základné 
školy, a samozrejme základná 
škola v Čechynciach. Všetkým 
veľmi pekne ďakujeme. 

Doteraz sa nám podarilo 
zozbierať 15 vriec vrchnákov. 
Tie sme odovzdali rodičom 
malej Sarah z Dvorov nad 
Žitavou, ktorá bojuje s ťažkou 
chorobou. V zbere vrchnákov 
by sme radi pokračovali, aby 
sme aj takýmto spôsobom 

období sa naučíme vyrábať 
vianočné ozdoby. Zvlášť budú 
prebiehať tvorivé dielne aj pre 
detičky na Základnej škole v 
Čechynciach. Celé toto tvorivé 
úsilie ukončíme v decembri 
výstavou našich prác. Tešíme 
sa na Vás!   

Silvia Vargová

mohli pomôcť ľuďom, ktorí 
to potrebujú.  Keď budete 
držať v ruke vrchnák, tak ho 
nezahoďte. Spomeňte si, že aj 
jeho zberom môžete niekomu 
pomôcť a v podstate vás to 
nebude stáť nič.

Márk Varga

V pondelok 14. septembra 
2015 opäť srdečne pozývame 
všetky babičky, mamičky 
do kultúrneho domu v 
Čechynciach na tvorivé dielne 
pod názvom Remeslo má zlaté 
dno. Môžete si tu pod vedením 
šikovných lektoriek vyskúšať 
a naučiť sa pletenie košíkov z 
pedigu. Na predchádzajúcich 



strana 15.

Benjamínci Miniliga Miroslava Stocha
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Futbalové družstvá v Čechynciach

Výsledky sezóny 2014/2015

Výsledky sezóny 2014/2015



2. oldal

Csehiről az első írásos emlék IV. 
Béla király idejéből való. A falu 
első temploma a 15. században 
épülhetett, ami az Esztergomi 
Érsekség tulajdonát képezte.  A 
templomról először 1715-ben 
tesznek említést. Az elöregedett 
templom helyébe 1741-ben 
elődeink fatemplomot építettek, 
amely 1796-ban porrá égett. Az 
új templom 1798-ban  készült el,  

Szent Orbán életéről máig is 
sokféle legenda él. A források 
szerint 222-ben választották 
pápává Alexandrius császár 
uralkodása idején. Pápasága 
nyolc évig tartott. Ez idő 
alatt sok pogányt térített a 
hitre, például Szent Cecília 
férjét és annak testvérét 
is. A feljegyzések szerint 
vértanúként halt meg 
230-ban. A Coemeteriumi 
Praetextati temetőben 
temették el, ahol megtalálták 
azt a sírkőlapot, melyre az ő 
nevét vésték görög betűkke.  
A mai napig a borászok 
védőszentje. A személyéhez 

kapcsolódó történet szerint 
egy alkalommal üldözői 
elől egy szőlőskertben 
talált menedéket, ahol nem 
találtak rá. Május 25-én a 
szőlőtermelő vidékeken 
országszerte tisztelettel 
adóznak emlékének.  A 
rendszerváltás után Csehin 
is minden év május utolsó 
vasárnapján  a szőlőhegyi 
ünnepi szentmisére igyekszik 
a falu apraja -nagyja,  hogy 
Szent Orbán szobra előtt 
kérjen segítséget a jó 
szőlőtermésért.

Varga Szilvia

melyet Gosztonyi István püspök 
szentelt fel. A templom felújítása 
és megnagyobbítása 1928-
tól 1933-ig tartott. A templom 
belső boltozatán látható 
freskókat Szórád Ferenc zsérei 
festő készítette 1949-ben, és 
1974-ben az egészet újrafestette 
Nagy Lajos és felesége Hajdú 
Emerencia, valamint a hívők  
pénzadományából.

A fő oltár Juhary mester 
nyitrai festő munkája 1914-
ből.  A templom védőszentje 
Keresztelő Szent János. Az ő 
születésnapján, június 24-én 
tartjuk a falu búcsúját. 
A templom következő 
restaurálása 1970-ben 
volt a hívek adakozásából 
Dobrovodský István Mihály 
plébános működése alatt. 
A munkálatokat Kluka Lajos 
templomgondnok irányította.  
Ekkor nagyobbították meg 
a kórust is. 2004-ben Földeši 
Emil csehi lakos a templom 
egész belsejét átfestette. 2006 
májusában kezdődött el a 
templom  széleskörű felújítása: 
tetőcsere  - cserép helyett 
rézlemezek és a külső burkolat 
felújítása. 2006. június 5-én 
emelték le a toronyról a keresztet, 
melyben egy emléklap volt 
elhelyezve az utódoknak.  Ezt az 
emléklapot  a mi üzenetünkkel 
tették   vissza eredeti formájában 
az eredeti helyére. 

Varga Szilvia

Több, mint kétszáz éves a templomunk

A szőlőhegy védőszentje



1. oldal

Tisztelt olvasók, csehi 
lakosok!

Kezükben tartják a  Csehi 
Hírmondó következő, 
felújított kiadványát. A 
helyi önkormányzat és a 

szerkesztőbizottság hosszú 
fontolgatás után úgy döntött, 
hogy új formában, félévenként 
megjelenő lapot ad ki a 
lakosok tájékoztatására. Az 
önkormányzat célja az, hogy 
a lap kiadásával növelje 
a közérdeklődést a helyi 
önkormányzat működése, 
közérdekű rendezvények, 
valamint a kultúra és a sport 
iránt. A Hírmondóban teret 
kapnak a helyi szervezetek 
által megrendezésre kerülő, 
tervezett és a közelmúltban 
lezajlott események. Szerény 
terjedelmű ez a kiadvány, 
de amennyiben igény lesz 
a lap bővítésére, eleget 
teszünk ennek az igénynek. 
Bízunk benne, hogy a Csehi 

Hírmondó hozzájárul az Önök 
tájékoztatásához és egyúttal 
teljesül a helyi önkormányzat 
célja, többek között az, hogy 
a hírek eljussanak az idős 
emberekhez is, akiknek ez 
lehet az egyetlen hírforrásuk 
kis településünket illetően.

Kupeček Róbert
Csehi község polgármestere

Községünk lakosainak száma 2015. június 30-ig:   1124

Jubilánsok 2014 decemberében: 
50 évesek
Kobza Ferenc
Száraz Sándor

70 évesek
Kupeček Mária
Polin Lajos

80 évesek
Čámpai Rozália

Jubilánsok 2015-ben január - 
június hónapokban:
50 évesek
Antal István
Balla Emília
Csámpai Anasztázia
Csámpai Éva
Mgr. Jandurová Daniela
Kluka Ilona
Varga Judit

60 évesek
Berkeš Zoltán
Michalička Jozef
Patay József
Plevková Terézia
Pócsik István
Zaťková Mária

70 évesek
Brindza Ladislav
Csámpai Sándor
Csámpai Pál
Liszi Anna
Pócsik Benedikt
Póčiková Veronika

Az ünnepelteknek gratulálunk, 
sok erőt és jó egészséget 
kívánunk!

2014 decemberében a világra 
jöttek:
Štefánik Oliver

2015 január – június 
hónapokban a világra jöttek:
Rákoczyová Alica
Bárczyová Nikola
A szülőknek és az újszülötteknek 
gratulálunk!

Akik eltávoztak az élők 
sorából 2015 január – június 
hónapokban: 
Némethová Monika, Nosák Tibor, 
Mikle Rozália, Csámpai Erzsébet

A hozzátartozóknak őszinte 
részvétünket fejezzük ki!
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A Szél fújja pántlikám életéből

Öt éves a JURTA Látványtár

A   2015-ös év jelentős előrelépést 
eredményezett a gyermek-
tánccsoport működésében. 
Számos alkalommal léptünk 
fel a Csemadok által szervezett 
táncházakon.  Tavasszal új 
koreográfiát tanultunk, amellyel 
először a Szent György-
napi vigadalom alkalmából 
szervezett rendezvényen 
léptünk fel a templom melletti 
pázsiton.
Májusfa állításakor a fát díszítő 
koszorúval vonultunk fel 
és táncműsorunkkal tettük 
színesebbé a kultúrprogramot. 
Jelenleg egy újabb tánccal 
készülünk a nyári fellépéseinkre, 
mivel számos felkérést 
kaptunk. Nagykéren, Újvárban, 
Pogrányban, Kolonban, 

A JURTA Látványtárat 2010. április 
25-én Csámpai Ottó és családja 
hozta létre azzal a céllal, hogy 
eleink ősi életmódja bemutatása 
mellett fellendítse a kulturális 
életet a településen, bemutassa 
nemzeti értékeinket. Az építmény 
eredeti, nemezből készült kazak 
jurta. Fő tevékenységünket 
a Kárpát-medencében élő 

alkotóművészek kiállításai, 
történelmi-ismeretterjesztő 
előadások, gyerekekkel való 
foglalkozások és ünnepi 
megemlékezések képezik. A 
nagyobb rendezvények közül 
kettő kiemelkedő jelentőséggel 
bír, és nagy érdeklődésnek 
örvend: februárban a Bálint-napi 
Balassi borkóstoló és áprilisban 

Gímesen, Bodokon és 
Budapesten fogjuk képviselni 
falunkat. Sajnos anyagi okokból 
vissza kellett utasítanunk 
további magyarországi 
fellépéseinket. S végül 2015. 

augusztus 22- én községünkben  
táncházat szervezünk, mellyel 
méltó búcsút szeretnénk venni 
a nyártól.

Kurcsa Angelika

a Szent György-napi Vigadalom. 
Ennek a két rendezvénynek a 
híre már nemcsak falunk határait 
lépte át, hiszen megjelennek itt a 
kultúra iránt érdeklődők a tágabb 
környékről is, hanem  maga a jurta 
is szűkösnek bizonyult, és emiatt 
a Szent György-napi Vigadalmat 
már a jurtán kívül kellett 
megrendeznünk. Működésünk 
öt éve folyamán nyolc kiállítást, 
négy könyvbemutatót és 
huszonöt történelmi előadást 
sikerült megszerveznünk. 
Az elmúlt öt év alatt nyolc 
országból ezerháromszáz 
látogatót üdvözölhettünk 
ebben az ősi építményben, 
köztük Finnországból és 
Spanyolországból érkezett 
vendégeket is.

Csámpai Ottó
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A szőlősgazdák üdvözlete  

A Mezők vadásztársaság

Ezúton örömmel tudatom 
önökkel, hogy újra megalakult a 
Csehi Szőlőtermelők Szövetsége, 
amely első ízben 29 éve jött létre. 
Mostanáig úgy ismertük mint a 
helyi kertészek alapszervezetét.
A Csehi Szőlőtermelők 
Szövetségének a célja a kis 
szőlősgazdák és borászok 
sokoldalú támogatása helyi 
szinten, valamint a borosgazdák 
és a szőlőtulajdonosok 
egyesítése, a szakmai 
fejlődésük gyarapítása 
együttműködve Szlovákia többi 
borgazdálkodási egyesületével, 
szervezetével. Úgyszintén 
célunk a környezetvédelem, 
a csehi szőlőhegy eredeti 

A „Mezők“ nevezetű 
vadásztársaság még 
1908 – ban alakult meg 
Nyitracsehiben. (Azért a 
Nyitracsehi elnevezés, mert a 
környékbeliek ezzel a névvel 
próbálták megkülönböztetni 
a két falut – ugyanis egy Csehi 
létezik még az Újvári járásban 
is). Vadásztársaságunknak  
nyolc tagja van, akik aktívan 
részt vesznek az apróvad 
gondozásában. Etetőket, 
magasleseket és itatókat 
építünk – helyezünk ki – 
a vadcsapásokra,közös 
vadászatokat és vadásztrófeák 

alkalom-szerű kiállításait 
szervezzük.

A községi hivatallal 
közreműködve különböző 
kulturális és társadalmi 
rendezvények szervezéséből 
is kivesszük a részünket. 
Alapanyagokkal (elsősorban a 
vadászat során szerzettekkel) 
járulunk hozzá a falunkban 
szervezett különböző 
rendezvényeken, mint pl. a 
falunapok, gyermeknap és a 
gulyásfőző verseny – amelybe 
mi is beneveztünk.

arculatának és hagyományainak 
megőrzése, melynek  szépsége 
odafigyelést és törődést 
érdemel. Rendszeresen 
részt veszünk a környéken 
szervezett borkiállításokon, 
szakmai előadásokon és egyéb 
rendezvényeken. Szeretnénk 
részt venni helyi borfejlesztési 
projektek előkészítésében és 
végrehajtásában, regionális 
szinten is. Ebben az évben 
is megszerveztük a már 
hagyományos 29. borkiállítást 
a nyilvános borkóstolóval 
egybekötve. A rendezvény 
célja volt a készített borok 
minőségének javítása. 
A kiállításon részt vevő 
látogatóknak lehetőségük van 
megkóstolni a helyi-, valamint a 
zoboralji régió bortermelőinek 
a borait és összehasonlítani 
a kiállított borok szépségét, 
minőségét.
Annak ellenére, hogy a 2014-
es évjárat viszonylag késői 
fakadással és a virágzáskor sem 
optimális időjárással indult, 

kedvezőtlen volt a bortermelők 
részére, igen sok munka 
árán sikerült elérni a kívánt 

végeredményt, 148 borminta 
mutattatott be, amelyet 
szakértői csoportból álló 
bizottság vizsgált. Szeretnénk 
elérni, hogy az itthoni 
bortermelők valamennyien 
vegyenek részt e rendezvényen 
a bemutatott borokkal, így talán 
fejlődést tapasztalhatunk majd a 
borok minősége és készültsége 
terén. Az őszi időszakra 
tervezünk egy tematikus 
túrát és szakelőadásokat 
szőlészeti és kertészeti témával 
kapcsolatban, amelyre ezúttal 
felhívom a figyelmüket.  
    

   Száraz Vendel

A vadásztársaság tagjai :
Elnök – Száraz Vendel
Titkár – Nagy František
Gazdasági felelős – Danóczi 
Károly 
Választmányi tag –  ifj.Berkes 
Zoltán  és id. Berkes Zoltán
Többi tagok – Zaťko Ján, 
Nagy Marián, Száraz Tamás

Tagunk volt Meszároš József 
is, aki 75. élet évében nemrég 
hunyt el. Évekig a társaság 
gazdasági felelőse volt.  
Tisztelettel emlékezünk rá.

Nagy František
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A hagyományos karnevál 

Asztalitenisz torna

Amikor 4 évvel ezelőtt 
barátainkkal megszerveztük 
az első karnevált,  álmunkban 
sem hittük volna, hogy 

2015. 3. 7-én szerveztük meg 
falunkban hatodik alkalommal a 
már hagyományos asztalitenisz 
tornát. Örömünkre szolgál, 
hogy évről évre nagyobb az 
érdeklődés a verseny iránt. 
Ebben az évben 16 versenyző 
nevezett be. A verseny délben 
kezdődött és a késő esti órákig 
tartott. Az eredmények :

1. helyezet – Stanislav Németh
2. helyezet – Richard Németh
3. helyezet – Kristián Maťko

A zsüri különdíját Jozef 
Maťko nyerte, aki egyben a 
mezőny  legidősebb játékosa 
is volt. Az eredményhirdetés 
után kötetlen szórakozással 
folytatódott a rendezvény és a  
jó hangulat kitartott csaknem 
hajnalig. A két szervező, Jozef 
Plevka és Stanislav Németh 

ezúton szeretné megköszönni 
a szponzoroknak a szép díjakat 
és a versenyzőknek a részvételt. 
Várjuk a résztvevőket a 
következő évben is, és reméljük, 

hogy minél többen kedvet 
kapnak, hogy bekapcsolódjanak 
ebbe a sporteseménybe.

Plevková Magdaléna

a jövőben ilyen nagy 
érdeklődés lesz a rendezvény 
iránt. Ebben az évben február 
14-én Valentin napra csaknem 

száz ember gyűlt össze  a 
helyi kultúrházban. Majdnem 
mindenki gyönyörű álarcban 
volt és reméljük, mindenki 
jól szórakozott. Legfőképp 
köszönjük az adományokat, 
melyekkel a résztvevők 
a falu tehetséges fiatal 
labdarúgóit szponzorálták. 
Kishíján 250 euró gyűlt össze. 
Köszönet jár azoknak is,  
akik szép ajándékot hoztak 
a tombolába. A jövőben is 
szívesen várunk mindenkit.

Süttöová Jana
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 Jó zene+ Csehi= Individum

Mi inspirált benneteket, hogy 
létrehozzátok ezt az együttest?
Csiga a próbahelyiség ajtajához 
hívott bennünket: „Alapítsatok 
egy együttest!” Különben 
kiskorunktól fogva zenélünk. 

Hogy jött létre a zenekar neve?  
Az individum megnevezés egy 
ismeretlen individuummal 
való beszélgetés során alakult, 
amit Robi már említett, hát így 
lettünk INDIVIDUM.

Hány tagú a zenekar és mikor 
jött létre?
2012. márciusában jött létre 
jelenleg 4 tagja van. Robo Jarek, 
Jakub Šimjak, Marcel Németh, 
Norbert Maťko és a Csiga, az 
amulettünk. :)

Milyen stílusú zenét játszotok?
A Funk-Rock-hoz hasonlót.

Ki a zenekar frontembere?
A Csiga. :)

Hány eredeti számotok van?
Már nem számoljuk, 
többet megszüntettünk, 
az albumunkban 13 fog 
megjelenni.

Mikor lesz megvásárolható az 

első albumotok?
Ha minden jól megy, akkor a 
nyáron.

Ki a dalok szerzője?
A szövegek nagy részét Norbi 
és Robi írja, a zenét Marcel és 
Jakub.

Hol hallhatunk benneteket?
A Youtube-on és a bandzone.
cz-n kikereshető és 
meghallgatható a zenénk, 
természetesen a facebook-on 
is és reméljük, hogy hamarosan 
máshol is hallatjuk magunkat.

Milyen gyakran léptek fel?
Gyakrabban előlépünk, mint 
fellépünk, de ez individuális.

Hol adtátok elő az eddigi 
legjobb koncertet, amire 
szívesen emlékeztek vissza?
A legszebb emlékeink a 
csehországi Slušovice-i 
fesztiválról vannak, ahová a 
nap felét elutaztuk és csupán 
kiszálltunk az autóbuszból, de 
a szervezőnek köszönhetően 
sajnos a színpadra nem 
kerültünk fel.

Hol szeretnétek fellépni? 
Napsütötte tengerpartra 

szívesen elmennénk.
Valamilyen exotikus helyen is 
zenélnétek?
Igen, a nemzetközi űrállomáson 
súlytalanság állapotában.

Van különleges kérésetek egy 
fergeteges koncert után?
Zuhanymasszázs rádióval USB-
re, árnyékfogó, a dobok alá 
kínai perzsaszőnyeg, és eper a 
Csigának. 

Legnagyobb álmotok?
Világszerte ismerjenek, 
szurkoljanak nekünk.

Párban élnek a zenekar tagjai?
Félig-meddig.

Milyen típusú lányok után 
kacsingattok?
Robinak mindegyik nő tud 
valamit nyújtani, Norbi kedveli 
a szigorúbb tekintetű, erős 
szemöldökű lányokat, Marcel 
Marikát imádja és Jakub a lányok 
szemében  űrlényeket keres.

Üzenet az olvasóknak...?
Azt üzenjük az olvasóknak, hogy 
mindig pozitívan gondolkodjanak 
és örömet sugározzanak a 
körülöttük lévő emberek felé.



gyerekek oklevelet vehettek át.
A Föld napja brigádnap – az 
április 22-ére meghirdetett nap 
jó kihívás volt úgy a tanulók, 
mint a pedagógusok számára. 
Közös erővel hozzájárultak a 
környezet szépítéséhez az iskola 
területén és környékén - több 
zsák szemetet összeszedtek, 
járdákat tisztítottak, füvet 
gereblyéztek.
Anyák napja - édesanyáink, 
nagyanyáink külön figyelmet és 
tiszteletet érdemelnek nemcsak 
e neves napon, hanem az egész 
év folyamán. A gyermekek 
május második vasárnapján 
színes kultúrműsorral köszönték 
meg a sok fáradozást, áldozatos 
munkát, amit az édesanyák 
értük tesznek.

Szlovákia csalogánya 2015: 
Natália Görögová és Soňa 
Kluková lettek az iskolai forduló 
nyertesei. Tovább jutottak,  
a járási fordulón régiónk 
népviseletében hallatták szép, 
csengő hangjukat.

Szlovákiai olimpiai fesztivál: 
ez az esemény a sporté és a 
mozgásé volt. A gyerekekkel 
megismertettük az olimpia 

történetét és szimbólumait 
– az olimpiai zászlót, olimpiai 
jelvényt, olimpiai lángot, Niké 
görög győzelem istennőt. 
Meggyújtottuk az olimpiai lángot 
és úgy, ahogy az igazi olimpiai 
játékokon lenni szokott, a legjobb 
sportolókat Niké istennő érmével  
jutalmaztuk.
Nemzetközi gyermeknap 
– talán az egyik legszebb, 
legszórakoztatóbb és 
legeredetibb rendezvény volt. 
Gyermek és felnőtt egyaránt 

meglelte benne a szórakozást, 
jókedvet, a résztvevők igen 
sokat nevettek, a végén kötetlen 
szórakozás, diszkó zene fokozta a 
hangulatot.

Tanévzáró események – iskolánk 
18 diákja két tanító nénivel 
részt vettek a tátralomnici erdei 
iskolában 2015. június 8 és 12 
között. Megtekintették a Csorba 
tavat, a tar-pataki-vízeséseket. 
Részt vettek a „Noé bárkája 
építésé”-ben és a kincskereső 
sporttevékenységben. Haza fele 
jövet megálltak a Rózsahegy 
melletti Vlkolínec hegyi faluban, 
amelyet a mai napig vakolt, 
pasztellszínekkel festett, 
zsindelytetős  faházak és régi  
gazdasági épületek alkotnak. 
Vlkolínec falu a népi architektúra 
műemléke. A gyerekek  
felejthetetlen élményekkel 
tértek haza. Az évvégi kirándulás 
keretében a nyitra-emőkei DD 
rancsralátogattunk. Élvezettel 
lovagoltak a gyerekek, a bátrabbak 
a kecskefejéssel is próbálkoztak, 
ami igen szórakoztató volt. A 
délutáni frissítő eső sem vette el a 
gyerekek jókedvét. 

Vetríková Adriana
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Iskolánk életéből

A 2014/2015-ös iskolai év véget 
ért. Iskolánk fő küldetésén, az 
oktatáson és nevelésen kívül egy 
csomó érdekes rendezvényen, 
versenyen, előadáson vettünk 
részt, melyek nagy részét a helyi 
alapiskola szervezte.

2015. februárjában személyi 
változások történtek az 
iskolában. Danka Penzešová 
tanító néni nyugdíjba vonulását 
követően mint új munkaerő 
Erika Brindzová lépett be. Az 
iskolai gyermekklubból Pócsik 
Erika nevelőnő az óvodában 

kapott új állást, helyét Hegely 
Klaudia foglalta el.

Februárban az iskola tanulói 
több vetélkedőn vettek részt. 
Ilyenek voltak a „Hviezdoslavov 
Kubín” járási fordulója (1. 
helyezet Csámpai Noémi), a 
Pitagorasz matematikaverseny, 
amelyen két tanuló jutott 
tovább a járási fordulóba.

A II. félévben folyamatosan részt 
vettünk és bekapcsolódtunk 
a képzőművészeti és irodalmi 
vetélkedőkbe, mint például 

a Fantázia világa, Svätopluk 
királysága életre kel – ez 
utóbbinál a gyermekek 
a figyelmüket az érdekes 
történelmi mérföldköveinkre 
összpontosították.     A   Mi   
világunk, mi méltóságunk, 
mi jövőnk képzőművészeti 
vetélkedő célja az volt, hogy 
a diákokat gondolkodásra 
késztesse globális 
összefüggésekben: 
milyennek látják a világot, 
mit tehetnek a környezetük 
megvédése érdekében. Az 
Én falum c. versenyben a 
gyerekek bemutatták kis 
közösségünket, az emberek 
együttélését gyermekszemmel. 
Primalexszel festünk – ebben 
a versenyben lehetőség volt 
a témaválasztásban, mi a vízi 
világ fantáziáját választottuk. 
Szeretném kihangsúlyozni, 
hogy nagy megmérettetés 
volt számunkra, mivel 
mertük felvenni a versenyt 
több képzőművészeti 
iskola tanulóival, és szép 
eredményeket értünk el, 
festményeink a közeljövőben 
reklámtárgyakra kerülnek.
A Föld napja verseny 
keretében a nagyobb tanulók 
a munkára nevelési órákon 
hulladék anyagból (kartonból 
és fából) érdekes szkanzent 
készítettek, ez a pozsonyi 
gyermekmúzeumban lesz 
kiállítva.

A gyerekek pedagógus 
vezetésével úszótanfolyamon 
vettek részt a nyitrai városi 
fürdőben, ahol az oktatás 
gyakorlati szintfelméréssel 
kezdődött szakember 
segítségével, majd előre 
meghatározott gyakorlatsor-
vizsgával végződött, amelyről a 
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Gyermeknap

A PRO CHEG polgári társulásról

A helyi futballpályán rendeztük 
meg hagyományos gyermeknapot 
2015. május 30-án. A rendezők 
változatos programokkall és 
versennyekkel várták a szórakozni 
vágyó gyermekeket.
Az egyik műsorszámban a nagyobb 
gyermekeknek egy ismert, távoli 
országból falunkba érkezett 
mesehősnő kilétét kellett felfedniük. 
Zumbát is táncoltunk Kristína 
Olejárová vezetésével. Ötletes és 
érdekes  volt a Kalácsevő verseny 
kezek segítsége nélkül, ezt Kurcsa 
Angelika irányításával abszolválták 
a versenyzők. Sokáig emlékezünk 
még a kötélhúzó versenyre, a 
kincskeresésre a lisztben, és a 
labdarúgó mérkőzésre.

      A versenyek és a  játékok 
után következett a gyermeknap 
fő programja, mégpedig az 
egykoricsehszlovák hadsereg 
harcászati műveleteinek 
bemutatója. Az akciót lakótársunk, 
Peter Andel segítségével sikerült 
megszervezni. Ezen a bemutatón 
minden hadászati technika iránt 
érdeklődő felnőtt és gyermek 
kipróbálhatta a Csehszlovák 
Köztársaság idejéből való 
fegyverekkel a célba lövést. 

     Ezzel egyidejűleg a helyi 

2010. augusztus 8–án 
jegyeztettük be a PRO CHEG 
nevezetű polgári társulást. Öt 
évig nem fejtett ki e társulás 
érdemleges tevékenységet 
és ezért 2015. március 12–én 
újraalakult. Új tagokkal bővült 
társaságunk. Hogy miért is 
alakult meg vagy alakult újjá 
e polgári társulás? Fő céljai: 
segítséget nyújtunk falunknak 
és a falunkban bejegyzett 
szervezeteknek a kultúra és a 
sport területén. Támogatjuk 
a hagyományőrző csoportok 
tevékenységét, a sportolóknak 
és a sportolni vágyóknak 
próbálunk segítséget nyújtani 
különböző pályázatok 

kultúrházban kiállítás várta 
az épp arra járókat, akik a 
korabeli harci technikát és 
felszerelést csodálhatták meg. 
A helyi vadászszervezet tagjai is 
színesebbé tették gyermekeink 
napját, megismertették velük a 
vadászfegyvereket.

     A játékfeladatokban való 
részvételt  egy – egy szóval 
vagy utalással jutalmaztuk. Ezen 
kiindulópontok játékos megfejtése 
a Csipkerózsika mesefigura volt. 
Jutalomként a megelevenített 
mesebeli Csipkerózsika figura 
a sikeres megfejtést követően 
édességet osztott a résztvevőknek. 

elnyerésében. 
És hogy dicsekedjünk is egy 
kicsit. Az idei gyermeknapon 
társulásunk tagjai aktívan 
kivették részüket a 
gyermeknap rendezvényeinek 
szervezésében és 
kivitelezésében. Kedves 
polgártársak! Hogy Önök 
hogyan tudnák segíteni a PRO 
CHEG társulás munkáját? Úgy, 
hogy adójuk 2 %-t a 2016–os 
évben ajándékozzák a PRO 
CHEG polgári társulásnak.

Honnan a Pro CHEG nevünk? 
Az első írásos emlék falunkat 
1248-ban Cheg néven említi 
latinul. Tehát PRO CHEG 
magyarul: Csehinek vagy 

A játék folyamánt és azt követően 
is DJ Artúr szolgáltatta a zenét,  
fokozva ezzel a gyermekek,  és a 
felnőttek hangulatát.

    A frissítőkről a gyermekek 
anyukái gondoskodtak a „PRO 
CHEG“ polgári társulással karöltve. 
Ezúton köszönjük mindenkinek, aki 
segített az eseménydús és színes 
gyermeknap megszervezésében 
és annak zökkenőmentes 
lefolyásában. Külön köszönetet 
mondunk minden támogatónak 
is, aki anyagilag és tárgyilag 
hozzájárult a rendezvényhez.

Vargová Andrea

Csehiért. Akik e társulásban 
dolgoznak (ingyen és 
bérmentesen):
Magdaléna Plevková – elnök, 
Andrea Vargová – alelnök, 
Kupecsek András – titkár, 
Stanislav Németh – gazdasági 
felelős. Az ügyvezető tanács 
tagjai: M. Plevková, A.Vargová, 
A. Kurcsová, A.Kupecsek, 
I. Meszároš, S. Németh, M. 
Maťková, aki a jegyzőkönyvet 
is vezeti. Megválasztottuk 
a felügyelőbizottság tagjait 
is: Hajdu Mária, Pócsik 
Erika és Nagy František.                                                                                                                                       
                       

  Plevková  Magdaléna
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Óvodánk életéből

Az előadás mindenkinek 
nagyon tetszett. 

A gyerekek legjobban a Vincko 
udvarán  tett látogatást várták. 
Megismerkedtek a gazdasági 
udvarral, az egyes állatokkal, 
megtudták, melyiket mivel 
etetik. Útközben megfigyeltük 
a természetet – bogarakat, 
méheket, mezei virágokat, 
amelyek közül sokat ismertek 
és meg is tudtak nevezni. A 
távolban Nyitra látképét és 
a Zobort láttuk. Befejezésül 
együtt piknikeztünk a 
fűben, elfogyasztottuk a 
magunkkal hozott elemózsiát. 
Élményeikről otthon is 
beszámoltak a gyerekek. 

Az óvoda nevelői oktatói 
munkának részei a gyerekekkel 
folytatott különböző 
aktivitások, amelyek 
színesebbé teszik az oktatást 
és kellemessé a gyermekek 
óvodai tartózkodását. Ezek 
az aktivitások egymáshoz 
kapcsolódnak és az egyes 
évszakokhoz igazodnak.

Februárban álarcosbált 
tartottunk, amelyen a 
gyermekek mesefiguráknak 
öltöztek. A bemutatkozás után 
közös tánc, versenyek és a 
legszebb maszkok kiértékelése 
következett. Minden gyermek 
jutalmat kapott és a karnevált 
diszkóval zártuk.  

Óvodánk részt vesz különböző 
képzőművészeti versenyeken 
is, mint például az Űr a 
gyermekek szemével, ahová 
több munkát is küldtünk.  
Húsvét előtt alkotóműhelyt 
tartottunk, ahol a gyermekek 
az ügyességüket és fantáziájuk 
gazdagságát bizonyították. 
Műveikkel az osztályokat és az 
óvoda folyosóját díszítettük.

Anyák napjára  verses-
dalos irodalmi összeállítást 
készítettünk  és A gomba  alatt 
című mesét dramatizáltuk 
táncos-zenés feldolgozásban. 

A helyi községi 
hivatal közvetítésével 
bekapcsolódtunk Az én falum 
– ahogy én látom versenybe, 
ahová három munkát 
neveztünk be.
A gyerekek szívesen 
versenyeznek, ez 
javítja kitartásukat 
és fizikai erőnlétüket. 
Ezért gyermeknapra 
sportversenyeket szerveztünk 
számukra, célbadobást, 
labdagurítást, kötélhúzást és 
más aktivitásokat. 

Az iskolai év végén 
ünnepélyes búcsút vettünk a 
leendő iskolásoktól, akikkel 
kultúrműsort készítettünk a 
szülőknek. Meglátogatták az 
alapiskolát, megismerkedtek 
az osztályteremmel és leendő 
tanító nénijükkel. Búcsúzóul 
valamennyien ajándékot is 
kaptak az óvónőktől. 
Számunkra a legnagyobb 
elégtétel az, hogy a gyerekek 
örömmel járnak óvodánkba.

Kačírová Elena



IUVEN Cup

Zumba

arcfestés és pónilovaglás 
várta. A frissítőről a szervezők, 
a jó hangulatról a kis DJ Čery 
Arthur gondoskodott.  A  IUVEN 
ifjúsági szervezet köszönetét 
fejezi ki a  focicsapatoknak a  
részvételért a bajnokságon, 

a rugalmasságot, csökkenti 
a stresszt. A zumba által új 
barátságokra, pozitív energiára 
és a jó hangulatra is szert 
tehet az ember. Tornázunk 
minden szerdán 19:00-kor 
a kultúrházban Zumba® Kids a 
Zumba® Kids jr. A Zumba Fitness, 
LLC speciális programokat 
alakított ki, melyek  dalokat, 
koreográfiákat és oktatási 
módszereket tartalmaznak 4-12 
éves gyermekek számára.
A  ZUMBA®Kids és ZUMBA® 
Kids jr. program célja az, 
hogy a gyerekek elsajátítsák 
az egészséges életmódot és 
a mozgás ne csak hetente 
egyszeri lecke legyen számukra, 
hanem életük részévé 
váljon. A tánc a  gyerekeknél 

a szponzoroknak a 
támogatásért,  és 
mindazoknak, akik 
segítségükkel hozzájárultak a 
rendezvény lebonyolításához.

Kluková Mónika

fejlesztia koordinációs 
készséget,  az egyensúlyt, a 
fegyelmet, a gondolkodást és a 
kreativitást.
A ZUMBA®Kids és ZUMBA® 
Kids jr. táncórák része 
az alapvető tánclépések 
megtanulása, a koreográfia és 
a készségfejlesztő  táncjátékok 
elsajátítása, az improvizációs 
készség fejlesztése, a térbeli 
variációk kipróbálása úgy, 
hogy a gyakorlat szórakoztató, 
energikus és  izgalmas legyen.  
A 2015/2016-os  tanévben 
falunkban  ZUMBA®Kids és 
ZUMBA® Kids jr. tanfolyamot 
tervezünk, melyet tapasztalt 
táncoktató vezet majd.

www.kristnao.zumba.com

Olejárová Kristína
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IUVEN Cup focibajnokságra 
került sor 2015. június 
6-án a csehi focipályán. A 
focibajnokságon a  IUVEN 
Nyitra, IUVEN Pozsony, 
MOST-HÍD Nyitra, MOST-HÍD 
Pozsony, a csehi öregfiúk és 
testvértelepülésről a Vilonya 
kispályás focicsapata vett részt. 
A MOST-HÍD Nyitra focicsapata  
lett a focibajnokság győztese.  
A díjakat a legjobb játékosnak, 
kapusnak és góllövőnek 
Csehi község polgármestere 
– Kupeček Róbert, a MOST-
HÍD polgári párt elnöke – 
Bugár Béla és a IUVEN ifjúsági 
szervezet országos elnöke – 
Morvay Péter ajánlották fel. 
A nap folyamán a gyerekeket 
kézműves foglalkozás, 

A zumba vérpezsdítő, minden 
testrészt megmozgató, forró 
latin ritmusokkal,  világtáncokkal 
tarkított fitness program. Fõ 
mozgató rugója a Latin-amerikai 
táncok. Az órákon felfedezhetõk 
a salsa, rumba, cumbia, 
reggaeton, samba, flamenco, 
hastánc, afrikai táncok, calypso, 
quebradita, american mix, 
merengue, bachata, pop, 
tango, hip-hop és még sok tánc 
alaplépései.  A zumba egyesíti 
a gyors és lassú ritmusokat, 
ezért is kiegyensúlyozott 
kombinációja a kardio- 
gyakorlatoknak és izomerősítő. 
Ennek az eredménye 
a hatékony zsírégetés, 
izomkialakulás, erősíti  a szívet, 
javítja a testtartást, növeli 
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Kézműves foglalkozások

IUVEN – kupakgyűjtés

megtanultuk a 
húsvéti korbácsfonást, 
tojásfestést hagymahéjjal, 
drótékszer és  szerencsefa 
készítését. A ősz folyamán 
selyemkendőre fogunk 
festeni, barátság karkötőt, 
valamint karácsonyi 
díszeket készítünk. Külön 

A IUVEN ifjúsági szervezet 
tavaly ősszel kupakgyűjtésbe 
kezdett. 

A projektbe bekapcsolódtak 
iskolák és magánszemélyek, 
köztük a csehi alapiskola is. 
Nagyon szépen köszönjük 
mindenkinek.

Eddig tizenöt zsákkal 
sikerült összegyűjteni. 
Ezeket átadtuk az 
udvardi   Sarah szüleinek, 
aki súlyos betegséggel 
küzd. A kupakgyűjtést 
folytatjuk, hogy ily módon 

kézműves foglalkozásokat 
tartunk a gyerekek részére 
az alapiskolában is. Az 
egész évi munkáinkat  
decemberben egy 
kiállításon  szeretnénk 
bemutatni.   

Varga Szilvia

is tudjuk segíteni azokat az 
embereket, akik igénylik. Ha 
egy kupakot tart a kezében, 
ne dobja el. Jusson eszébe, 
hogy a gyűjtéssel úgy 
segíthet valakin, hogy önnek 
ez semmibe sem fog kerülni.

Varga Márk

2015. szeptember 14-
én szeretettel várjuk a 
nagymamákat, anyukákat 
a csehi kultúrházba a 
soron következő kézműves 
foglalkozásokra, ahol 
kosárfonást fogunk 
tanulni. Az előző 
foglalkozásokon 
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Benjamín csapat Miroslav Stoch minibajnoksága
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Labdarúgó csapatok Csehin

A
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